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 کارشناس فوتبال 

گفـــت و گـــو 

برتری هندبالیست های ایران  
مقابل هند 

ایسنا: نماینده هندبال زنان ایران در جام 
باشگاه های زنان آسیا مقابل هند به برتری 
رسیدند. تیم هندبال زنان فولادمبارکه سپاهان 
در پنجمین دیدار خود از جام باشگاه های آسیا 
مقابل تیم تی اسپرت هند با حساب ۴۸ - ۱۸ 
به برتری رسید. نماینده هندبال ایران پیش از 
این مقابل تیم اس کی سوگرگلیدرز کره جنوبی 
با نتیجه ۲۲ بر ۳۴،  برابر آلاتائو آلارولاری 
قزاقستان با نتیجه ۴۱ بر ۳۲ و مقابل ازُبچکا 
ازبکستان با نتیجه ۳۰ بر ۳۵ شکست خورده 
و با نتیجه ۲۱ بر ۱۹ مقابل القرین کویت به 
پیروزی رسیده بود. طبق آخرین رده بندی 
سایت فدراسیون آسیا تیم سپاهان در رده 
پنجم قرار دارد. فولادمبارکه سپاهان باید در 
آخرین دیدار خود از این مسابقات یکشنبه 
۱۷ مهر مقابل آستان نور سلطان قزاقستان 

به میدان برود. 

کاظم اولیایی؛ مدیرعامل پیشین استقلال 
در خصوص وضعیت مدیریت فدراسیون 
فوتبال پس از حضور مهدی تاج صحبت کرد. 

  درباره عملکرد مهدی تاج چه نظری 
دارید؟

 در حوزه مدیریت برای آنکه زمینه کار فراهم 
شود باید بر روی کار متمرکز شد. ایجاد تمرکز 
در کار با آرامش ممکن می شود و در شرایط 
کنونی آرامش خوبی بر فدراسیون فوتبال حاکم 
شده و شاهد وحدت، یگانگی و همدلی هستیم. 
مقدمه کار که عزمی راسخ برای تحقق اهداف 
است شکل گرفته و فضای لازم برای پیشبرد 
اهداف مدیریت نفر اول فدراسیون فوتبال 
فراهم شده است. همچنین استفاده مطلوب 
از کارلوس کی روش که موفق شده به تیم ملی 
آرامش دهد امیدواری و اطمینان خاطر ایجاد 
کرده و دیگر تیم ملی در فضای گذشته نیست 
و او می تواند برای پیشرفت گام های محکمی 

بردارد. 
با آمدن مهدی تاج، »طالقانی«    
 به عنوان رئیس هیات خوزستان انتخاب 

شد!
مدیریت در فوتبال از دموکراسی ویژه ای 
برخوردار است و انتخابات هیات فوتبال هر 
استان به وسیله مجمع رخ می هد. نقش مهدی 
تاج در این انتخابات کمرنگ است چون به 
مجمع مجوز برگزاری انتخابات را می دهد 
و نهایتا یک رای دارد. ارزشیابی کارکرد 
طالقانی از سوی مجمع صورت گرفته است. 
در بدبینانه ترین حالت مجمع؛ کسی بهتر از 
طالقانی پیدا نکرد و در خوش بینانه ترین حالت 
از روند کاری وی رضایت داشتند. الان مثل 
سابق نیست که رئیس فدراسیون در عزل و 
نصب و یا آرای هر استان ورود کند و زمانی که 
از دید اعضای مجمع، عملکرد طالقانی مثبت 
بود در انتخابات حائز اکثریت آرا شده و به عنوان 

رئیس هیات به فعالیت می پردازد.
  چرا باید »طالقانی« به هیات فوتبال 

خوزستان برگردد؟
زمانی که بحث انتخابات به میان می آید، 
شرایطی مشابه در تمام دنیا به وجود می آید. 
هماهنگی ها  و  می گیرد  صورت  تبلیغات 
و همدلی هایی بین حامیان نامزدها شکل 
می گیرد و قول و قرارهایی داده می شود 
که اتفاقی مرسوم است. منافع هر فرد هم 
تعریف می شود و براساس آن رای می دهد. در 
سراسر جهان نامزد انتخابات ریاست جمهوری 
وعده هایی می دهد و پس از انتخاب شدن 
رئیس جمهور، درصد زیادی از وعده ها محقق 
نمی شود. اینکه تیمی تشکیل شده و برنامه ای 
ارائه کرده اند که در آن وعده هایی وجود داشته 
در انتخابات هیات فوتبال استان خوزستان 
هم وجود داشته است. امیدواریم مجمع پس 
از آرایی که به صندوق ریخته با هوشیاری 

به دنبال اجرای وعده های داده شده باشد. 

خارج ازمستطیل سبز

کاظم اولیایی: 
 نقش »تاج« 

در انتخابات استان ها 
کمرنگ است

خبــــــر
 واکنش »گواردیولا« 

به حذف »هالند« 
پپ گواردیولا؛ سرمربی منچسترسیتی 
به درخواست هواداران انگلیسی برای حذف 
ارلینگ هالند از لیگ برتر پاسخ داد. با توجه به 
عملکرد بسیار خوب ارلینگ هالند در لیگ برتر 
و منچسترسیتی، هواداران به شوخی تصمیم 
گرفتند با ایجاد کمپینی خواستار حذف هالند 
از لیگ برتر شوند به این دلیل که او یک ربات 
است نه یک انسان. با وجود بی اهمیت بودن 
این درخواست از دولت بریتانیا این کمپین 
تاکنون بیش از ۲ میلیون امضا به دست آورده 
است و بعداز مدتی حذف شد. پپ گواردیولا 
درباره این موضوع گفت: این یک شوخی خوب 
است. این بازیکن ۲۲ ساله نروژی با جدایی از 
دورتموند به منچسترسیتی رفت. ارلینگ در 
۱۲ بازی برای سیتی در تمامی رقابت ها ۱۹ گل 
به ثمر رسانده است. در عین حال هیچ بازیکنی 
در کل تاریخ لیگ برتر در کمتر از ۴۸ مسابقه 
سه هت تریک نکرده است. ولی هالند در ۸ هفته 

این کار را انجام داد. 

آنالیز فنی ال کلاسیکوی وطنی 

   انتقال 
سایت »اسپورت« عراق خبر داد کرار جاسم به تیم 
نفط الوسط ملحق شد. کرار سابقه حضور در این تیم 
را دارد و این برای بارسوم است که به این تیم ملحق 

می شود. 

  بازگشت 
شاگردان قربان بردیف روزگذشته به ریکاوری 
پرداختند که کاوه رضایی که پیش از این باشگاه تبریزی 
اعلام کرده بود به دلیل مصدومیت در تمرین گروهی 

شرکت نمی کند، در تمرین حضور داشت. 

        قهرمان 
سایت »فوتبال بنگلادش« خبر داد محمدرضا خانزاده 
مدافع ایرانی با عقد قراردادی به ارزش 400 هزار دلار به تیم 
باشوندارا کینگز، )مدافع عنوان قهرمانی لیگ بنگلادش( 

پیوست. 

ت
شــ

س نو
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 فوتبـــال داخلـــی 
تسنیم: براساس پیش بینی شبیه سازها از بیست ودومین 
دوره جام جهانی، تیم تحت هدایت کارلوس کی روش تنها 
تیم آسیایی صعودکننده به مرحله یک هشتم نهایی خواهد 
بود. جام جهانی ۲۰۲۲ در حالی از تاریخ ۲۹ آبانماه به میزبانی 
قطر و برای اولین بار غیر از فصل تابستان برگزار خواهد شد 
که تیم ملی فوتبال ایران در گروه B این رقابت ها با تیم های 
انگلیس، ولز و آمریکا هم گروه است. براساس پیش بینی سایت 
»football- rankings. info«  و طبق داده های بیش از 
۱۰ هزار شبیه ساز و طبق نتایج، گل های زده و درصد احتمال 
برد تیم های حاضر در جام جهانی قطر، شاگردان کارلوس 
کی روش تنها تیم آسیایی خواهند بود که به بیست ودومین دوره 
جام جهانی صعود خواهند کرد، اتفاقی که در صورت عملی شدن 
برای اولین بار در تاریخ فوتبال ایران رخ خواهد داد. طبق این 
گزارش؛ تیم ملی فوتبال انگلیس در گروه B شانس اول صعود 
است و تیم ملی فوتبال ایران بالاتر از تیم های آمریکا و ولز مرحله 
گروهی را به پایان خواهد برد و تنها تیم آسیایی راه یافته به دور 
بعد خواهد بود. تیم های قطر، عربستان، استرالیا و ژاپن نیز از 
صعود باز خواهند ماند. طبق این پیش بینی، تیم های آرژانتین، 
برزیل، هلند، پرتغال، فرانسه، اسپانیا، بلژیک، دانمارک، اروگوئه، 
انگلیس، آلمان، کرواسی، سوئیس، اکوادور، ایران و لهستان، ۱6 

تیم صعودکننده به مرحله یک هشتم نهایی خواهند بود. 
تسنیم: باشگاه تراکتور با بازیکن مغضوب قربان بردیف برای 
فسخ قرارداد به توافق رسیده است. سعید واسعی از حدود یکماه 
پیش به دلیل مسائل فنی و انضباطی از سوی قربان بردیف از تیم 
تراکتور کنار گذاشته شد و پس از آن مدیران این باشگاه در پی 
توافق و فسخ قرارداد این بازیکن بودند. در همین زمینه شنیده 
می شود مدیران باشگاه تراکتور و سعید واسعی طی روزهای 
گذشته جلساتی را برگزار کرده و بر سر فسخ قرارداد در نیم فصل 
به توافق رسیده اند. واسعی اکنون به صورت اختصاصی تمرینات 
خود را پشت سر می گذارد و قرار است در نیم  فصل رسما از 

تراکتور جدا و راهی یک تیم دیگر شود. 

 افزایش رقم قراردادهای کشتی گیران؟

  3 کشتی؛ یک  میلیارد   تومان! 

سال  پنجم
شماره   1386

در مورد تساوی تیم های سپاهان و پرسپولیس در هفته 
هشتم لیگ برتر فوتبال ایران باید بگویم بازی مهم و حساسی 
برای هر دو تیم بود. سپاهان تیم بسیار خوبی است و آنالیز 
دقیقی از بازی پرسپولیس کرده بود. متقابلا سرخپوشان 
هم حریف را با دقت آنالیز کرده بودند. بازی بیشتر در وسط 
زمین در جریان بود و تیم ها زمانی که توپ را از دست می دادند 
بلافاصله تلاش می کردند تا اجازه شکل گیری حمله را از 
حریف بگیرند و در این زمینه تا حدود زیادی به موفقیت 
رسیدند و برای همین فرصت های گلزنی آنچنانی ندیدیم. 
خلاقیت حلقه گمشده بازی سپاهان و پرسپولیس بود. در 
بازی هایی که سطح بازی دو تیم به هم نزدیک است و تیم ها 
به سختی به یکدیگر موقعیت می دهند، با خلاقیت می توان 
ایجاد موقعیت کرد. بیشتر فرصت های گلزنی در این بازی 
روی شروع مجددها به دست آمد و البته نباید فراموش کنیم 
باید در زمانی که از حریف توپ گرفته می شود با سرعت دادن 
به بازی صاحب موقعیت شد. برای پرسپولیس این موضوع 
تنها ۱۰ دقیقه شکل گرفت. وقتی که سروش رفیعی به جای 
مهدی ترابی وارد زمین شد، اما چون بازی نزدیک به دقیقه 
۸۰ بود، زمان برای ایجاد فرصت های گلزنی کم بود.  در دو 
هفته ای که بازی های لیگ برتر تعطیل بود، ایرادات تیم باید 
برطرف می شد و راهکارهای متنوعی برای مصاف با رقبا در 
تمرینات مرور می شد. زمان خوبی به هدر رفت و به همین 
خاطر در مصاف با تراکتور شاهد نمایشی ضعیف از تیم بودیم 
و مقابل سپاهان هم به اندازه ای که انتظار می رفت تیم شاداب 
بازی نکرد. پرسپولیس در چپدمان و شکل بازی دچار ایراد 
است و فراموش نکنیم تیم هایی مانند گل گهر سیرجان که 
این هفته توانست در خانه نفت مسجدسلیمان به برتری ۵ بر 
صفر دست پیدا کرد، منتظر توقف مدعیانی چون پرسپولیس 
هستند تا به جایگاه بهتری برسند و در حال حاضر صدرنشین 
هستند. پرسپولیس با رفع ایرادات خود توانایی ایستادن در 
صدر جدول را دارد و باید با تلاش بیشتر تیم کامل تری شود. 

 آرمان ملی: در حالی رقابت های لیگ برتر کشتی به زودی آغاز 
می شود که »حسن یزدانی« گران ترین قرارداد کشتی گیران را به 

امضا رساند. 
  قرعه 

مراسم قرعه کشی رقابت های لیگ برتر کشتی آزاد و فرنگی 
روز ۳۰ شهریورماه برگزار و چهره تیم های مدعی و شرکت کننده 
در این رقابت ها مشخص شد. بر این اساس در لیگ برتر کشتی 
آزاد تیم های پتروپالایش بلیش تاکستان، نیروی زمینی ارتش 
جمهوری اسلامی ایران، انبوه سازان هوتن و دانشگاه آزاد اسلامی 
در گروه الف قرار گرفتند و تیم های ستارگان ساری، مقاومت البرز، 
شهدای پاس ساری و صنایع مازندران نیز در گروه ب حضور دارند. 
در لیگ برتر کشتی فرنگی هم تیم های دانشگاه آزاد اسلامی، سازین 
سعید اندیمشک، شهرداری مسجدسلیمان و فولادمبارکه سپاهان 
باید در گروه الف به مصاف هم بروند و تیم های سیناصنعت ایذه، 
رعد پدافند ارتش، فولادخوزستان و مقاومت البرز هم در گروه 
ب قرار گرفتند، اما تلاش متولیان فدراسیون کشتی و مسئولان 
سازمان لیگ بر این است تا ضمن برگزاری رقابت هایی سالم و 
جذاب و سازنده، گامی هم در خصوص ارتقای مبلغ قراردادها و رونق 
بخشیدن به لیگ برتر برداشته شود. در همین راستا محمدابراهیم 
امامی، سخنگوی فدراسیون کشتی به »مهر« گفت: متولیان 
فدراسیون مدت هاست در صدد رساندن مبلغ قرارداد کشتی گیران 
به مبالغ رد و بدل شده در رشته های دیگر هستند، چرا که کشتی 
به عنوان ورزش اول ایران باید به جایگاه واقعی خود نزدیکتر شود. 
البته هدف اصلی فدراسیون کشتی برگزاری کیفی لیگ است 
و هیچگاه کیفیت را فدای کمیت نخواهد کرد. وی در خصوص 
مشکلات سال های قبل در لیگ برتر و عدم پرداخت دستمزد کامل 
کشتی گیران از سوی برخی تیم ها افزود: خوشبختانه با اجرای 

تمهیدات لازم و فنی شاهد این هستیم که تعهد تیم ها نسبت به 
پرداخت مطالبات کشتی گیران کاملا شفاف؛ واقعی و اجرایی شده 
و دیگر مثل سال های گذشته کشتی گیران برای دریافت دستمزد 
خود به مشکل بر نخواهند خورد. یکی از دلایلی این موضوع هم به 
قاطعیت برخورد فدراسیون با هرگونه تخلف چه از سمت تیم ها و 
یا کشتی گیران مربوط می شود. امامی در پاسخ به این سوال که 
آیا امکان برابری مبلغ دستمزد کشتی گیران شاغل در لیگ برتر با 
رشته های دیگر همچون والیبال و فوتبال وجود دارد یا خیر گفت: 
همان طور که بارها به این موضوع اشاره شده، هدف فدراسیون این 
است تا قرارداد کشتی گیران تا حد امکان به قراردادهای رشته هایی 
دیگر مثل والیبال و فوتبال نزدیکتر شود که امیدواریم این هدف با 
حضور بیشتر حامیان مالی و تلاش مربیان و کشتی گیران در ایجاد 

جذابیت بیشتر لیگ برتر تحقق یابد. 
  وضعیت لیگ 

در آستانه آغاز لیگ برتر کشتی و با توجه به سقف جذب 
ملی پوش، ۹ ملی پوش کشتی آزاد ایران به عضویت ۳ تیم صنایع 
مازندران، هوتن قائمشهر و بلیش تاکستان درآمدند. شروع 
لیگ برتر کشتی آزاد با حضور ۸ تیم در ۲ گروه از ۲۲ مهرماه زده 
خواهد بود. در لیگ امسال علاوه بر تیم صنایع مازندران که سال 
گذشته قهرمان مسابقات شد، ۲ تیم پتروپالایش بلیش تاکستان و 
انبوه سازان هوتن قائمشهر بالاترین بودجه را در بین تیم های حاضر 
در مسابقات را دارند، بنابر این، طبق انتظار، ملی پوشان به عضویت 
این تیم ها درآمدند. باتوجه به تعیین سقف جذب ملی پوش برای 
تیم ها، هرکدام از این سه تیم اقدام به عقد قرارداد با سه ملی پوش 
کردند. به این ترتیب کامران قاسم پور، امیرمحمد یزدانی و محمد 
نخودی به عضویت تیم هوتن درآمدند. علیرضا سرلک، یونس امامی 
و امیرحسین زارع با تیم تاکستان قرارداد بستند و تیم صنایع که 

قبلا رحمان عموزاد را به خدمت گرفته بود، لیست ملی پوشانش 
را با جذب حسن یزدانی و محمدحسین محمدیان کامل کرد تا ۹ 
ملی پوش ایران در مسابقات جهانی ۲۰۲۲ بلگراد به عضویت این 

۳ تیم درآیند. 
  افزایش قرارداد

چهره عنوان دار کشتی جهان و المپیک به تیم صنایع مازندران 
پیوست تا برای این تیم در لیگ برتر کشتی به میدان برود. به 
گزارش ایسنا، حسن یزدانی دارنده مدال های طلای جهان و 
المپیک سرانجام با امضای قرارداد یک میلیارد تومانی به تیم صنایع 
مازندران با هدایت رضا یزدانی پیوست. طبق قرارداد، یزدانی برای 
انجام ۳ مبارزه مبلغ یک میلیارد تومان از این تیم دریافت خواهد 
کرد تا این بار نیز به گران ترین کشتی گیر لیگ برتر تبدیل شود. قرار 
بود یزدانی ۸۰۰ میلیون برای ۲ مبارزه دریافت کند، اما این مبلغ به 

یک میلیارد و ۳ مبارزه افزایش پیدا کرد. 
  شفاف سازی

عضو باشگاه صنایع رقم دقیق قرارداد حسن یزدانی با این 
باشگاه را اعلام کرد. در شرایطی که عنوان شده قرارداد حسن 
یزدانی با باشگاه صنایع یک میلیارد تومان است، اما هادی حبیبی، 
عضو باشگاه صنایع در این ارتباط به »تسنیم« گفت: قرارداد 
یک میلیاردی صحت ندارد، حسن یزدانی قرار است برای صنایع 
۳ کشتی بگیرد و رقم قراردادش هم ۸۰۰ میلیون تومان است. وی 
تاکید کرد: قرارداد حسن یزدانی در فدراسیون کشتی ثبت شده و 

هیچ بحث دیگری وجود ندارد. 
  بدون تیم

درحال حاضر رضا اطری که امسال برای اولین بار بعد از ۵ سال 
ملی پوش شدن موفق به کسب مدال نقره جهان در وزن 6۱ کیلوگرم 
شد، هنوز با هیچ تیمی قرارداد نبسته و البته هیچ کدام از سه تیم 
پولدار لیگ هم دیگر قادر به عقد قرارداد با او نیستند، چون سهمیه 

ملی پوش آنها تکمیل شده است.
  دیگر کشتی گیران گران 

کامران قاسمپور که تا قبل از امضای قرارداد حسن یزدانی، 
گرانترین کشتی گیر لیگ برتر بود، با قراردادی ۸۰۰ میلیون 
تومانی به تیم انبوه سازان هوتن پیوسته تا مزد ۲ طلای جهانی 
خود در یکسال اخیر را این گونه بگیرد. همچنین امیرمحمد 
یزدانی دیگر ملی پوش تیم هوتن است که قراردادش ۴۵۰ 
میلیون تومان به امضا رسیده و محمد نخودی نیز قراردادی 
مشابه یزدانی دارد. تیم پتروپالایش بیلیش تاکستان که از لیگ 
دسته اول کار خود را آغاز کرده و با سرمایه گذاری خوبی وارد 
لیگ برتر شده، از میان ملی پوشان علیرضا سرلک، یونس امامی 
و امیرحسین زارع را جذب کرده است. بدون شک شاخص ترین 
چهره حاضر در این تیم امیرحسین زارع است که به اندازه 
ستاره های دو تیم مازندرانی قرارداد امضا نکرده است. به گفته 
سرپرست تیم تاکستان، سقف قرارداد این تیم ۵۵۰ میلیون 
تومان بوده که به قهرمان سال گذشته سنگین وزن جهان که 

امسال به مدال برنز رسید، پرداخت خواهد شد. 

 بیــن المــلل
نشریه فوربس »امباپه«؛ستاره فرانسوی تیم فوتبال 
پاری سن ژرمن را در صدر رده بندی پردرآمدترین بازیکنان 
فوتبال جهان معرفی کرد. در این رده بندی کیلیان امباپه 
در صدر قرار گرفته است و جای هم تیمی آرژانتینی اش 
لیونل مسی را گرفته است. جایگاه جدید امباپه در رده بندی 
پردرآمدترین بازیکنان دنیا به لطف قرارداد جدید او با 
پاریسی هاست که تا سال ۲۰۲۵ اعتبار دارد. امباپه با قراردادی 
که تابستان امسال با پاریسی ها بست ۱۱۰ میلیون دلار حقوق 
می گیرد و حداقل تا سه سال دیگر این رقم را دریافت خواهد 
کرد. علاوه بر این او به موجب قراردادهایی که با اسپانسرهایش، 
شرکت EA و نایک دارد ۱۸ میلیون دلار هم درآمد داشته 
است. به این ترتیب مجموع درآمدهای او در سال ۲۰۲۲ به 
۱۲۸ میلیون دلار می رسد. پس از او لیونل مسی با ۱۲۰ میلیون 
 PSG دلار در سال که شامل 6۵ میلیون دلار حقوقش از
است و ۵۵ میلیون دلار می شود دومین بازیکن پردرآمد 
فوتبال دنیا در سالجاری میلادی بوده و کریستیانو رونالدویی 

هم که امسال ۱۰۰ میلیون دلار درآمد 
داشته )شامل ۴۰ میلیون دلار حقوقش 
از منچستریونایتد و 6۰ میلیون دلار دیگر 

از محل قراردادهای اسپانسری( نفر 
سوم است. در جایگاه های بعدی 
نیمار )۸۷ میلیون دلار(، محمد 
صلاح )۵۳ میلیون دلار(، ارلینگ 
هالند )۳۹ میلیون دلار(، روبرت 
لواندوفسکی )۳۵ میلیون دلار(، 

۳۱ میلیون دلار(،  ادن هازارد )
آندرس اینیستا )۳۰ میلیون دلار( و 
کوین دی بروینه )۲۹ میلیون دلار( 

رده های بعدی را در اختیار دارند.

غلامرضا سلیمانی، درباره عملکرد داوران در هفته هشتم 
لیگ برتر گفت: طبق روال تمام مسابقات این هفته را با همکاران 
آنالیز و بازبینی کردیم. در همه بازی هایی که گزارش آنها به 
ما رسیده، شاهد قضاوت خوبی از آنها بودیم و داوران اشتباه 
تاثیرگذاری در مسابقات نداشتند. وی درباره خصوص عملکرد 
تیم داوری در دیدار استقلال و فولاد خوزستان افزود: با توجه 
به حساسیت بازی این دیدار در شرایط سختی برگزار شد. طبق 
نظریه بیشتر کارشناسان عملکرد تیم داوری قابل قبول بود. 
به جز یک صحنه که در دقیقه ۸۰ در داخل محوطه جریمه 

تیم فولادخوزستان اتفاق افتاد، اختلاف نظر بین کارشناسان 
داوری است. مسئول اجرایی دپارتمان داوری عنوان کرد: با 
آنالیز و بازبینی که نرم افزار کمیته داوران دارد این صحنه را 
بازبینی کردیم که مشخص شد برخوردی صورت نگرفته است. 
با احترام به تمام کارشناسان داوری باید بگویم اینگونه خطاها 
با توجه به سرعت بازی، تشخیص اش برای تیم داروی سخت 
است و اینگونه صحنه ها با سیستم کمک داور ویدئویی قابل 
تشخیص است که داور آیا اشتباه کرده است یا نه؟ سلیمانی 
اضافه کرد: نکته قابل ذکر این است که مقام رسمی باشگاه 

استقلال بلافاصله بعداز بازی با رسانه ها مصاحبه می کند و 
اظهارکرده که ۴ پنالتی برای تیم ما گرفته نشده است. متاسفانه 
این نوع گفتارها قابل تامل است. از وی می خواهیم اگر از این 
موضوع مطمئن است که داور یا داوران تعمدا تصمیمی را 
گرفته اند شکایت خود را به کمیته های قضائی فدراسیون 
)اخلاق و انضباطی( اعلام کنند. ضمن اینکه تهمت های ناروایی 
را نیز به تیم داوری داشته و اشاره داشته که باید تلفن شخصی 
داوران و خانواده های آنان شنود شود. آنچه مسلم است تهمت 
به داوران قابل تحمل نیست. سلیمانی اظهارکرد: نباید شرایط 
را                            برای داوران سخت کنیم، چرا که آنها نیاز به آرامش دارند. 
همه به داوری فشار می آورند و می خواهند تحت فشار امتیاز 
بگیرند. تلاش ما این است که در انتخاب داوران بهترین تصمیم 

را بگیریم و مانع از بروز اشتباهات شویم.  

 غلامرضا  سلیمانی:

داور بازی استقلال - فولاد اشتباه نکرد

حشمت مهاجرانی: 

نمی توانیم منکر تاثیرگذاری »کی روش« شویم
حشمت مهاجرانی، پیشکسوت فوتبال گفت: در این دوره از 
جام جهانی، کی روش نقش زیادی می تواند داشته باشد و کسی 

نمی تواند منکر تاثیرگذاری اش شود. 
  دیدار های دوستانه 

حشمت مهاجرانی در گفت وگو با »ایسنا«، درباره تقابل 
ایران مقابل تیم های سنگال و اروگوئه و کسب یک پیروزی و 
یک تساوی اظهارکرد: بازی با اروگوئه یکی از بهترین بازی های 
تیم ملی در چند سال اخیر بود. یک توازن در تیم ملی برقرار بود. 
قبلا ما خاطرات زیادی از کار کی روش داریم و می دانیم بازیکنان 
چگونه دفاع می کردند و به ضدحمله فکر می کردند؛ اما در بازی 

اروگوئه توازن خوبی در شیوه بازی ایران دیده می شد. 
  محدودیت 

او ادامه داد: معتقدم بازیکنان ایرانی را اگر محدود کنید، 
ویژگی های خودش را از دست می دهند. با آمدن کی روش 
تیم ملی متحول شد و زمانی که کی روش تغییر کرد، تیم ملی 

ایران هم تغییر کرد. کی روش مثل گذشته پرخاشگر نبود و به 
کسی اعتراض نمی کرد. با آرامش و حوصله تیمش را هدایت 
کرد و این آرامش به زمین هم منتقل شد. روی هم رفته بازی با 
اروگوئه امیدوارکننده بود اما در بازی با سنگال سردرگم بودیم. 
حمایت از بازیکن با توپ کم بود و فاصله خطوط این حمایت را 

از بین برده بود. 
  کی روش 

سرمربی تیم ملی ایران در جام جهانی ۱۹۷۸ با بیان این که 
کی روش یکی از بهترین مربیان برای برنامه ریزی است، عنوان 
کرد: کی روش  نقاط ضعف و قوت را خوب بررسی می کند و این 
شانس را به ما می دهد تا نقاط ضعف مان را بشناسیم. نتیجه این 
دو بازی برای بازیکنان از نظر روحی بسیار خوب بود و خودشان را 
باور کردند که مقابل هر تیمی می توانند خودشان را نشان دهند. 
ما بازیکنان باتجربه زیاد داریم و این می تواند به ما کمک کند. 

نمی توانیم منکر تاثیرگذاری کی روش شویم. 

  خط دفاع 
او افزود: در این دوره کی روش نقش زیادی می تواند داشته 
باشد. خط دفاع ما آسیب پذیر است اما کی روش می داند چگونه 
برنامه ریزی کند تا بازیکنانی که تاثیرگذاری بیشتری دارند را در 
زمین استفاده کند. انتخاب بازیکن به راه و روش مربی بستگی 
دارد. مربی تیم ملی صاحب اختیار است باتوجه به شرایط 
تیم حریف از بازیکنانش استفاده کند. ما شانس داریم چون 
بازیکن باتجربه، تمام کننده، بازی ساز و تصمیم گیرنده داریم. از 
مهره های لازم برای نتیجه گیری برخوردار هستیم اما طبیعتا 

کار سخت است. 
  نتایج حریفان 

مهاجرانی در پایان اضافه کرد: نباید به نتایج تیم های انگلیس 
و ولز نگاه کنیم. آنها تیم های بسیار قدرتمندی هستند. اگر 
بتوانیم مقابل انگلیس مساوی بگیریم، از لحاظ روحی بسیار به ما 
کمک می شود که در مقابل آمریکا و ولز امتیاز خوب کسب کنیم. 
معتقدم آمریکا از جام جهانی ۹۸ تیم بهتری است و باید باهوش 
مقابل این تیم بازی کنیم. اراده و غیرت فاکتور ایران است که در 
هیچ میدانی عقب نمی کشد. امیدوارم برای اولین بار بتوانیم به 

دوردوم صعود کنیم. 


